
VERSLAG  
ECONOMISCH PLATFORM DRONTEN 

“Vrijetijdseconomie” 
 
 
Datum:  Maandag 1 juli 2024 van 15:00 u tot 17:00 u. 
Locatie:  Huis van de gemeente Dronten, zaal Greppelveld (B0.06) 
 
Aanwezigen: 
Marc van Gaale   Aquacentrum Bremerberg 
Ralph de Graaf   Europarcs Zuiderzee 
Mariska van Diepenbeek B&B De Kandelaar 
Jurgen Zwaan   Zwaan buitensport 
Marttje Daling   Senior beleidsadviseur team EZ gemeente Dronten 
Harry Dubelaar   Beleidsadviseur team EZ gemeente Dronten 
 
Vooruitlopend op de agenda staan werd het volgende besproken: 

- Ervaringen Defqon 1 
- Ervaringen bij het EPD. 
- Wat verder ter tafel kwam. 

 
Ervaringen Defqon 1, de aanwezigen blikken terug op het afgelopen weekend: 

• Er klinken heel positieve ervaringen over de verkeerssituatie, geen file, goede doorstromingen, 
stoplichten staan goed afgesteld, kortom een compliment voor de organisatie. 

• Verblijfsrecreatie in dat gebied faciliteert de evenementen volop. Ze bieden 
overnachtingsmogelijkheden voor de bezoekers maar ook voor de organisaties en uitvoerende 
bedrijven. 

• Kritiek is er wel voor wat betreft de capaciteit en beperkte doorstroming op de Kiss and Ride, dat zou 
echt moeten verbeteren. Dit is een ervaring van Mariska die haar gasten zelf naar het festival heeft 
gebracht en gehaald. 

• Europarcs organiseert een pendeldienst naar het evenement, wordt goed gebruik van gemaakt. 

• Overleden persoon drukt wel een stempel op het geheel. 
 

Ervaringen bij het EPD: 

• Desgevraagd wordt aangegeven dat daar nog wel wat gemengde gevoelens bij zijn. Het feit dat niet 
iedereen aanwezig is, wordt enerzijds begrepen (seizoen) aan de andere kant ook een stukje 
teleurstelling dat we niet compleet zijn. 

• Er worden ook twijfels uitgesproken bij de effectiviteit van het EPD op grond van de prille ervaringen 
tot nog toe, zoals het vergunningen traject, slechte bereikbaarheid recreatiebedrijven door 
wegwerkzaamheden provincie. 

• Hoewel dit vorige punt niet de directe actie heeft opgeleverd die we met elkaar verwachtten, is er 
intern bij de gemeente toch het een en ander in gang gezet om dit voor de komende jaren te 
verbeteren. Vergunningen traject gaat ook het aspect “wanneer vallen de feestdagen” zo mogelijk 
meenemen. Verwachtingen van aanpassingen toeristenbelasting zullen vroegtijdig worden 
gecommuniceerd. En dat zijn wel positieve gevolgen van de signalering vanuit de EPD groep. 

• Er wordt nogmaals een voorstel gedaan om een zogenaamde buren ontmoeten buren te 
organiseren, daarbij wel goed voor ogen houden wat je wilt bereiken. Wat dat laatste betreft wordt 
aangegeven dat een dergelijke bijeenkomst die gehouden is in de SEA tijd vlak voor de corona 
periode, wel van toegevoegde waarde was.  

• Het belang van de toeristische sector in Dronten is best groot, gezien de cijfers die de vorige keer 
tijdens de inventarisatiebesprekingen economische visie werden gepresenteerd. Een kwart van de 
totale werkgelegenheid in Dronten is hiermee gemoeid. Praktijk is dat dit zeer moeizaam kan worden 
ingevuld en dat dit vooral geregeld moet worden arbeidsmigranten en de uitzendbureaus en 
onlinediensten die in het aanbod voorzien, men vraagt zich af of dit aspect wel voldoende aandacht 
krijgt in de visie.  Voorstel is dan ook om dit aspect via extra aandacht voor praktijkonderwijs op te 
pakken, er zijn stageplekken en opleidingsplekken genoeg voorhanden in het gebied. 

 
Wat verder ter tafel kwam: 



a. Vergunningen en de omgevingswet blijven gecompliceerde en lastige trajecten. Gelukkig is er goede 
begeleiding bij de “grote” vergunningen vanuit de gemeente. Opmerking wordt gemaakt in verband 
met nieuwe activiteiten, evenementen, die zijn bedacht voor eind van het jaar. 

b. Voorstel is om de gemeentelijke afdeling Triage meer bij de EPD groepen te betrekken. Deze 
afdeling kan worden gezien als een soort werkverdeler van externe vraagstukken naar de interne 
organisatie en dit ook verder begeleiden. 

c. Vraagstuk betreffende horeca vergunning en Sociale Hygiëne. In de praktijk is gebleken dat iemand 
met diploma Sociale Hygiëne fysiek aanwezig moet zijn in het gebouw waarin de horeca wordt 
aangeboden en bovendien ook in loondienst dan wel eigenaar moet zijn. Is het horeca gebouw apart 
van receptie of kantoor en is in die andere gebouwen wel iemand met diploma Sociale Hygiëne 
aanwezig dan is dat blijkbaar niet voldoende omdat degene met diploma in het horeca gebouw 
aanwezig moet zijn. Dit wordt ervaren als een overbodige eis waaraan met de huidige 
arbeidsmarktvoorziening heel lastig aan is te voldoen en in de praktijk ook niet zomaar even op te 
lossen. Deze signalering wordt gedaan in de hoop dat het toezicht op deze regel meer passend zou 
kunnen zijn waardoor het risico op intrekking van de horeca vergunning wordt voorkomen.  Vraag is 
ook hoe grotere parken, met meer standjes waarin horeca wordt aangeboden, hiermee om gaan.  
Deze maatregel is een landelijk bij wet geregeld. 

d. Toeristenbelasting 2025, nieuwe tarieven zullen in september bekend zijn en onder voorbehoud 
gedeeld worden met de ondernemers, daarna richting gemeente Raad.   

e. Vraag over toeristenbelasting: Indien een gast zowel een seizoensplaats camping als seizoensplaats 
haven heeft, betalen ze dan zowel toeristenbelasting als waterbelasting?  Is intern uitgezet en 
wordt onderzocht. 

f. De nieuwe coalitie van PVV, VVD, NSC en BBB wil de btw op de meeste culturele goederen 
verhogen.  Het tarief voor overnachtingen gaat van 9 naar 21 % 

 
Van de agenda zijn de volgende punten blijven staan: 
Het verslag van 22 april is echter nog niet goedgekeurd, dat blijft staan tot het volgende overleg. 
 
Acties: 
 
Ondernemers: Signaal aan organisatie afgeven dat de Kiss and Ride zo niet werkt. 
 
Sluiting en volgende vergaderingen: 
16 september 2024 van 15 tot 17 uur 
18 november 2024 van 15 tot 17 uur 
 
 
Harry Dubelaar 
9 juli 2024 
 
 
vanaf



Voortschrijdend overzicht acties en signaleringen. 
Overleg Omschrijving Actie Door Status 
02-10-23 Opening wethouder, eerste EPD Bedrijventerreinen overleg    
02-10-23 Bespreking concept handboek EPD: Input verwerken Harry  
02-10-23 Transparantie via web-omgeving Publicatie website Harry  
02-10-23 Aanmeldingsproces op website gemeente Publicatie website Harry Gereed 
02-10-23 Aanmelden nieuwe kandidaten EPD groep Benaderen leden Team EZ/Groep Gereed 
02-10-23 Periode vergunning buitendijks aanpassen aan feestdag pasen  Uitzetten intern Team EZ Gereed 
13-11-23 Verkeerssituatie beter stroomlijnen bij evenementen 

Positieve ervaringen doorgeven 2024 
Uitzetten intern Team EZ 

Team EZ 
Gereed 
Gereed 

13-11-23 Afvalwatersituatie recreatiebedrijven buitendijks Afstemmen Waterschap Team EZ Gereed 
13-11-23 Duidelijkheid over beheercontracten stranden Uitzetten intern Team EZ  
13-11-23 Geldstromen parkeerboetes Uitzetten intern Team EZ  
29-01-24 Onderhoud rotonde Elburgerweg, groot probleem bereikbaarheid 

Ook bij leveranciers.  Het is te laat voor aanpassingen 
Contact met provincie Team EZ Gereed 

29-01-24 Whatts-App groep Opzetten groep Team EZ Gereed 
29-01-24 OVDD meer betrekken bij toekomstig beleid recreatiebedrijven Afstemming Team EZ  
22-04-24 Aankondiging Koepeloverleg Economische Visie Organisatie Team EZ  
22-04-24 Aanhaken Marketing Dronten Afstemming intern Team EZ  
22-04-24 Bespreking Economische Visie Input verwerken Team EZ  
01-07-24 Betrek afdeling Triage bij het EDP Afstemming intern Team EZ  
01-07-24 Horeca vergunning en sociale hygiëne, handhaving, gelijkheid Intern uitzetten Team EZ  
01-07-24 Vraag over toeristenbelasting, haven en campingplaats, dubbel ? Intern navragen Team EZ  
01-07-24 Buren ontmoeten Buren, brede sessie Organisatie Team EZ  
01-07-24 Kiss and Ride werkt niet goed bij evenementen Afstemming met organisaties Groepsleden  
 


